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Број: 06/3-50-1-76-27-1/11 

Сарајево 27.07.2011. године 

ЗАПИСНИК 

27. сједнице Одбора за жалбе грађана 

Парламентарне скупштине Босне и Херцеговине, 

одржане 27.07.2011. године 

 

Двадесетседму сједницу Одбора за жалбе грађана Парламентарне скупштине БиХ 

сазвао је Мате Милетић – предсједник. 

 

Сједници Одбора, у својству чланова, присуствовали су: Борислав Радић – други 

замјеник предсједника, Ермин Пешто, Маријан Милићевић и Хамида Карчић - 

чланови, те Аида Крехо – привремени секретар Одбора за жалбе грађана 

Парламентарне скупштине Босне и Херцеговине. 

Сједници, из оправданих разлога, нису присуствовале Амела Башић и Даница 

Берић. 

 

Сједници су, такођер, присуствовали: Мугдим Вранац и Расим Реџо из Граничне 

полиције БиХ, те Зоран Бркић из Сектора за односе с јавношћу Парламентарне 

скупштине БиХ.  

 

Сједница Одбора почела је у 10 часова. 

 

Након што је констатовано да постоји кворум, предложен је сљедећи  

 

Д Н Е В Н И   Р Е Д 

1. Усвајање записника са 26. сједнице Одбора за жалбе грађана Парламентарне 

скупштине Босне и Херцеговине; 

2. Разматрање представке на рад припадника Граничне полиције БиХ (извјестиоци: 

Мате Милетић; Ермин Пешто); 

3. Текућа питања. 

 

Дневни ред је једногласно усвојен. 

 

Ад.1. Усвајање записника са 26. сједнице Одбора за жалбе грађана Парламентарне 

скупштине Босне и Херцеговине 

Чланови Одбора једногласно су прихватили Записник са 26. сједнице.  

 

Ад.2. Разматрање представке на рад припадника Граничне полиције БиХ 

(извјестиоци: Мате Милетић; Ермин Пешто) 

Ермин Пешто подсјетио је чланове Одбора на садржај представке број: 05/2-50-1-76-

23-4/11 од 19.04.2011. године, те на Закључак прихваћен на 23. сједници Одбора којим 



 

су чланови Одбора оцијенили потребним сачекати са изјашањавањем о представци, док 

се извјестилац не упозна са додатном документацијом и видео-записом. У складу с 

тим, г. Пешто је обавијестио чланове да је запримио видео-запис, те да се упознао са 

садржајем различитих евиденција које се воде при Граничној полицији, те да је 

присуствовао и разговору са подносиоцем представке. Имајући у виду све прикупљене 

податке и информације, извјестилац је предложио да се Извјештај Граничне полиције 

БиХ, којим се представка оцјењује као неоснована, прихвати. Чланови Одбора 

једногласно су подржали приједлог г. Пеште. 

Такођер, г. Пешто задужен је као извјестилац и по представци број: 05/2-1-76-23-9/11 

од 16.05.2011. године. Након што је подсјетио чланове Одбора са детаљима ове 

представке, г. Пешто је замолио представнике Граничне полиције БиХ да одговоре на 

питања која су се тицала категоризације граничног прелаза на којем се подносилац 

представке налазио, те основу издавања прекршајног налога. 

Представници Граничне полиције БиХ констатирали су да је МГП Иваница гранични 

прелаз за путнички саобраћај, те да прелазак теретних возила на том граничном 

прелазу није могућ. Међутим, представници Граничне полиције упознали су чланове 

Одбора и са праксом Јединице Граничне полиције у Требињу којом они дозвољавају 

прелазак теретних возила и на том прелазу, уколико је теретно возило празно, односно 

уколико не превози терет у том тренутку. Истовремено, нагласили су да се таква 

пракса проводи искључиво у временском периоду од 07:00 до 19:00 часова, обзиром да 

су тада на граничном прелазу присутни и царински службеници, те да прелазак након 

19:00 сати увече до 07:00 сати ујутру није могућ. Прекршајни налог издат је у складу са 

Законом о граничној контроли, те његов законски основ није упитан.  

По окончању расправе, извјестилац је предложио члановима Одбора да прихвате 

Извјештај Граничне полиције БиХ, којим се представка оцјењује као неоснована. 

Такођер, г. Пешто је предложио да се Граничној полицији БиХ достави препорука 

којом ће се тражити стриктно придржавање одредби уговора о категоризацији 

граничних прелаза, с циљем смањења броја представки које се улажу због 

непоштивања утврђене категоризације граничних прелаза. 

 

Мате Милетић је, такођер, члановима Одбора презентирао двије представке за које је 

задужен као извјестилац. Прије свега, г. Милетић је чланове Одбора упознао са 

садржајем представке број: 05/2-50-1-76-25-4/11 од 21.06.2011. године. Имајући у виду 

да поступак по овој представци још није окончан, извјестилац је замолио представника 

Граничне полиције БиХ да у кратким цртама упозна чланове са до сада проведеним 

радњама.  

У складу с тим, г. Реџо је упознао чланове Одбора да је са подносиоцем представке 

обављен разговор, те да је он самовољно одустао од жалбе, али да ће се истрага 

наставити по службеној дужности. Сви расположиви докази ће бити прикупљени, те ће 

се извршити идентификација полицијског службеника од стране подносиоца 

представке. О резултатима свих проведених радњи, чланови Одбора биће на вријеме 

обавијештени. 

У складу с наведеним, поступак по представци се наставља, те ће се о њој чланови 

Одбора изјашњавати на једној од наредних сједница. 



 

Друга представка, број: 05/2-50-1-76-25-3/11 од 21.06.2011. године, такођер је још 

увијек актуелна. Извјестилац, г. Милетић, је упознао чланове Одбора са детаљима 

наведене жалбе, те ријеч дао представнику Граничне полиције БиХ. 

Г. Расим Реџо је упознао чланове Одбора са досада проведеним активностима по овој 

представци, те резултатима до којих се дошло. Имајући у виду да се ради о доста 

нејасној представци, која садржи и неколико нетачних података, те да је веома је тешко 

прикупити све информације, поступак по представци још није окончан. 

 

Ад.3. Текућа питања 

Под овом тачком Дневног реда, предсједник Одбора упознао је чланове са тијеком 

расправе и исходом сједнице Заједничке комисије за одбрану и сигурност, одржане 

20.07.2011. године, а на којој се разматрао Извјештај о раду Одбора за 2010. годину. 

Том приликом г. Милетић је истакнуо да је Извјештај похваљен, те да су као нарочито 

значајне примјећене активности које је Одбор имао на терену, приликом посјете 

граничним пријелазима. Такођер, нагласио је да је Одбору исказана подршка за 

наставак свих активности које је и до сада обављао, те изражена спремност да 

Парламентарна скупштина учини све са своје стране да се Одбору осигура насметан 

рад.  

 

 

Сједница Одбора за жалбе грађана завршена је у 11:00 часова. 

 

 

 

                    Привремени секретар                                                   Предсједник  

                Одбора за жалбе грађана                                      Одбора за жалбе грађана         

                           Аида Крехо                                                            Мате Милетић 

 

 

 


